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Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 32. § (2) bekezdés 
k) pontja szerint az önkormányzati képviselő kapcsolattartási kötelezettséggel tartozik 
választópolgárai felé, továbbá képviselői tevékenységéről évente legalább egy alkalommal 
köteles beszámolni. 
 
A kötelezettség teljesítését személyenként, képviselő-testületi határozatba kell foglalni. 
 

A határozathozatal szempontjából érintett személy Beszámolási 
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Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet a beszámolók elfogadását támogassa. 
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 Bálint Istvánné 
    polgármester 
 
 
  



1. melléklet a 144/2023. előterjesztéshez 

 
Határozati javaslat 

 

Tárgy: (NÉV) önkormányzati képviselő választópolgárokkal való kapcsolattartási 
kötelezettségéről, valamint a képviselői tevékenységről szóló tájékoztatási kötelezettségről 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta az „önkormányzati képviselő 
választópolgárokkal való kapcsolattartási kötelezettségéről, valamint képviselői 
tevékenységről szóló tájékoztatási kötelezettségéről” tárgyú előterjesztést és megállapította, 
hogy (NÉV) önkormányzati képviselő a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló  
2011. évi CLXXXIX. törvény 32. § k) pontjában foglalt kötelezettségének eleget tett. 

 

Határidő:  2023. december 31. 
Felelős:  polgármester 
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Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 32. § (2) bekezdés 

k) pontja szerint az önkormányzati képviselő kapcsolattartási kötelezettséggel tartozik 

választópolgárai felé, továbbá képviselői tevékenységéről évente legalább egy alkalommal 

köteles beszámolni. 

A jogszabályban meghatározott kötelezettségemnek az alábbi beszámolóval kívánok eleget 

tenni. 

2006. és 2010. között külsős bizottsági tagként vehettem részt az önkormányzat munkájában, 

az előző két ciklusban az 5. számú választókörzetben töltöttem be képviselői posztot, valamint 

2014. és 2019. között Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületétől bizalmat kapva, 

településünk alpolgármestere voltam. A 2019. évi helyi önkormányzati választáson a FIDESZ-

KDNP polgármester-jelöltjeként városunk lakóitól megkaptam a bizalmat, így Bicske város 

polgármestereként számolok be a munkámról. 

Mindig fontos volt számomra a közösség, igyekeztem aktívan részt venni a város életében, 

bekapcsolódtam a körforgásba fiatal anyukaként, akár az óvodai programokról, akár az iskolai 

SZMK elnöki feladatairól volt szó. Munkám során, az évek alatt vezetői pozícióba kerültem, 

mindezen tapasztalatok pedig segítenek abban, hogy jelenlegi feladataimat kellő gondossággal, 

precizitással végezzem. 

2020. október 1-jétől Csörgöl Ákos főállású alpolgármesterként segíti munkámat, a szociális és 

pénzügyi területen támogat. 

Fontosnak tartom, hogy városvezetőként a lehető legtöbb területen átlássam a 

munkafolyamatokat és aktívan részt vegyek bennük, ha nem is tudok részt venni a kisebb 

döntésekben, a tervezési folyamatok és kardinális választások során mindig jelen vagyok.  

Folyamatosan képzem magam, hogy minél hatékonyabban tudjam a város ügyeit intézni és a 

városlakók személyes ügyeit segíteni. Amennyiben az idő lehetőséget ad rá, kikérem 

képviselőtársaim véleményét, meghallgatom javaslataikat. 

Vegyük sorra mi is történt az idei évben! 

Az idei évben 8 állampolgársági eskütételt és 5 házasságkötést bonyolítottam le. 

Önkormányzati fenntartású intézményeinkben az idei éveben is történtek jelentős személyi 

változások. Szabó Attila vette át a Bicskei Gazdasági Szervezet vezetését, aki úgy gondolom 

kiválóan ellátja a rábízott feladatot.  
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Nem maradhatott el idén a már hagyománnyá vált Adventi Adománygyűjtés sem. A felhívással 

sok helyi vállalkozást és magánszemélyt sikerült elérni, ezt mi sem bizonyítja jobban, mint az, 

hogy az idei csomag talán a legbőségesebb. 

Az önkormányzat szervezésével került megrendezésre idén a Sváb Bál a német nemzetiségi 

óvodai csoportok támogatására. 

Az idei év sajnos nem csak jót tartogatott. A képviselő-testületnek dönteni kellett a József Attila 

utcai Tagóvoda bezárásáról. Ezzel kapcsolatban folyamatos egyeztetésben voltam a Bicske 

Városi Óvoda vezetőjével, továbbá több megbeszélés is volt az odajáró gyermekek szüleivel. 

Ezzel egyidőben igyekeztünk segíteni a Mandulaág Református Óvoda megnyitását, hiszen úgy 

gondolom felelős vezetőként ezt megkellett tennem a városért és azokért a szülőkért, akik oda 

iratták be gyermekeiket. 

 

Pályázati fronton, ahogy eddig, idén is minden lehetőséget megragadtunk. Végeredményben 5 

pályázatot zártunk le, három folyamatban van. A jelenlegi pályázataink összértéke közel 3,7 

milliárd forint.  

A Bicske Városi Kerékpárút-hálózat fejlesztése című konzorciumi projekt az idei évben 

kivitelezésre került. A Szent István út - Tatai út kereszteződésében körforgalmat építettünk, 

melynek során a kivitelező mindent megtett annak érdekében, hogy a közlekedőket és az ott 

élőket minél kevésbé zavarja. Ezen projekt keretében megtörtént a Kossuth Lajos utca 

szélesítése a kerékpárosok biztonságos közlekedése érdekében, továbbá két darab buszmegálló 

került telepítésre. A beruházás összértéke: 180 millió 

Végre megvalósulhatott a Bicskei Tűzoltóság energetikai korszerűsítése, mintegy 66 millió 

forint pályázati forrásból, illetve 42 millió saját forrásból. Megvalósult a külső nyílászárók és a 

tető cseréje, külső szigetelés, új, korszerű garázskapuk kerültek a szerépületre. Megtörtént a 

napelemes rendszer kiépítése, új gázkazán, új klímaberendezések kerültek beszerelésre.  

A szegregált lakóterületek rehabilitációja Bicskén (Péró 2) pályázat keretében megtörtént egy 

átmeneti szociális blokk építése és az ahhoz kacsolódó közterület rendezése, valamint az 

illegális hulladáklerakók felszámolása. A két darab konténerépület átmeneti jelleggel tud 

segítséget nyújtani a váratlan helyzetek megoldására. Az egyik konténer vizesblokkokat 

tartalmaz, míg a másik egy szobát és egy öltöző helységet foglal magában. A projekt keretében 

az idei évben közel 45 millió forint került felhasználásra, így a teljes pályázati összeget 

kimerítettük. 

A TOP-7.1.1-16-H-ESZA-2022-02464 Két évszak Pannónia szívében projekten belül két 

meglévő, hagyománnyal rendelkező városi rendezvény programkínálatának bővítésére került 
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sor kiegészítő programelemek megvalósításával. Ennek eredményeként színesíteni tudtuk a 40. 

Bicskei Napok rendezvénysorozatot, valamint a Bicske Városi Óvoda nyárköszöntő 

mulatságát. 

A TOP-7.1.1-16-H-ESZA-2022-02463 Bicskei Tanuszoda közösségi életet és 

szemléletformálást célzó nyári tábora projekten belül nyári napközis táborok megvalósítására 

került sor. A táborokban kifejezetten a kulturális, a hagyományőrző, a helyi identitást erősítő 

programelemekre helyezték a hangsúlyt, hiszen ennek kiemelt közösségformáló szerepe van.  

TOP-7.1.1-16-H-ESZA-2022-02462 számú projekt keretében veszélyeshulladék-gyűjtést 

szerveztünk a lakosság számára, illetve szemléletformáló programok keretében, interaktív 

elemekkel igyekeztünk felhívni a figyelmet a környezetvédelemre és a tudatosság fontosságára. 

A TOP-1.1.2-16-FE1-2017-00002 számú, „Inkubátorház fejlesztése Bicskén” pályázatban az 

inkubátorház fejlesztésére a támogatói szerződésben nettó 98 millió forint állt rendelkezésre, 

melyet kiegészítve összesen közel 155 millió forintot költöttünk. Az Arany János utca 6. szám 

alatti önkormányzati ingatlanban megvalósuló projekt keretében az épület szinte teljesen 

megújult, új, korszerű nyílászárók kerültek beépítésre, 15 cm-es szigetelést kapott, megújult a 

teljes tetőszerkezete, a hűtés-fűtést levegős hőszivattyú biztosítja, melyet napelemes háztartási 

méretű kiserőmű támogat. Az épület minden tekintetben akadálymentessé vált. Az 

inkubátorház két kezdő vállalkozásnak biztosít lehetőséget kedvező áron. 

A TOP-2.1.3-16-FE1-2021-00011, Bicske város csapadékvíz elvezetési feladatok megoldása I. 

ütem projekt esetében az elhúzódó hatósági ügyintézés miatt a közbeszerzési eljárás később 

került kiírása, jelenleg a kivitelezés folyamatban van. A projekt keretében megtörténik a Móricz 

Zsigmond utca – Kölcsey utca közötti szakasz rekonstrukciója (mederlapozás és 

árokprofilozás). A Kölcsey utca környezetében zárt szakasz kerül kiépítésre több 

magáningatlanon keresztül. Minezekkel együtt a Kiskútér árok – Lucernási árok – befogadója 

is korszerű mederburkolattal ellátott becsatlakozást kap. Ennek költsége 340 millió forint. 

A Gördülő Fejlesztési Tervben szereplő víziközművel kapcsolatos beruházások is folytatódtak. 

Bízom benne, hogy a Bajcsy-Zsilinszky utcában található főnyomóvezeték cseréje, mint a 

legfontosabb elvégzendő feladat, a 2024. évben kivitelezésre kerül. 

A vasútállomás környékén az idei évben befejeződtek a munkálatok. A rendkívül komplex 

beruházás 2021. júniusában kezdődött meg, a kivitelezés ütemterv szerint haladt, az első 

ütemben forgalomba helyezték a Tatai utat a Csákvári úttal összekötő "elkerülő" utat, amely 

útszakasz nagymértékben hozzájárul a városközpont forgalmának enyhítéséhez. Továbbá 

megtörtént a déli oldal P+R parkolók építése, illetve a Móricz Zsigmond utcában útépítés, 

területrendezés, zajvédő fal építése is kivitelezésre került. A beruházás keretében a közrakodó 
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is átépítésre került, lecsökkentve ezzel az ottélőket érő zavaró hatásokat. A beruházás értéke 

12,9 milliárd. 

Az idei évben a legtöbb pályázatunk mellé saját forrás biztosítására volt szükség, hogy a tervek 

szerinti megfelelő minőségben megvalósuljanak, ezért költségvetésünkből az alábbi 

beruházások jöttek létre. 

Szükségessé vált a Fiatalok Háza belső udvara felőli falfelület külső szigetelése, valamint 

homlokzat- és lábazatjavítás 5 millió forint értékben. 

A Bicskei Tanuszoda építésekor rosszul kialakított lemeztető az évek alatt jelentős 

vízmennyiséget engedett a vápán keresztül, ezáltal a csapadékvíz jelentős károkat okozott az 

uszoda épületében. Mindezek miatt a lemeztető cseréje vált szükségessé, azonban a kivitelezés 

megkezdésekor derült fény arra, hogy a probléma nagyobb, mint amire az előzetes felmérések 

alapján számítottunk. Így a bejárat feletti teljes tetőszerkezet cseréje vált szükségessé, a felette 

található szigeteléssel együtt. Így megszűnt a beázás, és a belső felújítási munkálatok is 

tervezhetővé váltak. A tető- és homlokzatjavítás hozzávetőlegesen 32 millió forintba került. 

Augusztus 22-én reggel a hivatal épületének jelentős részét elárasztotta a víz, mivel 

meghibásodás történt az épület fűtési rendszerében, ami miatt több irodahelyiség elázott, az 

álmennyezet helyenként leszakadt, az elektromos szerelvényekből víz csepegett. Vállalkozási 

szerződést kötöttünk a két sérült irodahelység helyreállítására, illetve az ehhez kapcsolódó 

elektromos munkák elvégzésére, ezekkel egyidőben egyéb helységek tisztasági festése is 

megtörténik. Ennek várható befejezése 2024. eleje, költsége 15 millió forint.  

Csaknem 12 millió forintot fordítottunk a Csokonai Vitéz Mihály Általános Iskola udvarainak 

felújítására, a Prohászka úton megtörtént a régi játszótéri elemek felújítása és újak telepítése is, 

illetve a Szent István úton szükségessé vált a térkőburkolat javítása. 

Közel 3 millió forintért elkészültek a Petőfi Sándor és a Tompa Mihály utca kivitelezési tervei, 

bízom benne, hogy a következő pályázati ciklusban lesz forrás a megvalósításra is. 

A közbeszerzési törvény változása miatt a Madách utca aszfaltozására meghívandó 

vállalkozások köre nagy mértékben csökkent, a korábban az önkormányzat által meghívott és 

szerződött partnerek bevonása az eljárásba nem lehetséges. Mindezek miatt várhatóan az 

érintett útszakasz 2024 tavaszán új szilárd burkolatot kap.  

Az év végére elkészültek az új utcanévtáblák 5,3 millió forintért, melyeket a Bicskei Gazdasági  

Szervezet fog kihelyezni, amint az időjárási viszonyok megfelelőek lesznek. 

Március 11-én, a M1-es autópályán történt tömegbaleset után elsőként a Bicskei 

Önkormányzati Tűzoltóság szakemberei értek a helyszínre és kezdték meg a mentési és 

tűzoltási feladatokat ezzel jónéhány emberéletet megmentve. A baleset helyszínére jómagam is 
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az elsők között siettem ki, hogy felajánljam a magam és a város segítségét. Elismerésünk jeléül 

Bicske Város Önkormányzata 5 millió forinttal támogatta a tűzoltóság működését. 

Idén több jubileumi rendezvény szervezésében vállalhattunk aktív közreműködést 40. 

alkalommal került sor a Bicskei Napok megrendezésére, 50 éves volt a Bicskei Egészségügyi 

Központ és a Kővágó Antal Kertbarát Kör, illetve négy évtizede munkálkodik a Bicske Barátok 

Egyesülete. 

Ismét csatlakoztunk a TeSzedd országos programsorozathoz, melynek keretében mintegy 12,5 

tonna szemetet gyűjtöttünk össze. 

Jelentős összeget fordítottunk idén is, 5.175.800 forintot a település közigazgatási területén 

kialakult illegális hulladéklerakók felszámolására. 

Mint minden évben, úgy 2023-ben is csatlakoztunk a „Legszebb konyhakertek” országos 

programhoz, melyben minden évben szép eredményt érnek el a helyi jelentkezők. Ez idén sem 

volt másként, hiszen két helyszínen is részt vettünk a díjazottokkal az ünnepélyes átadókon. A 

párhuzamosan megrendezésre kerülő „Bicske a Virágzó Város” pályázaton idén kimagasló 

létszámmal indultak a versenyzők. A díjakat a Szent Mihály napi sokadalmon adtuk át. 

Régóta dédelgetett álmunk vált valóra májusban, amikor elérhetővé vált Bicske város ingyenes 

mobilapplikációja, ezen platformról bárki könnyedén tájékozódhat a településsel kapcsolatos 

aktuális hírekről, sőt, ha beállítjuk, az applikáció minden újonnan felkerült információról 

értesítést is küld a telefonunkra. Az alkalmazásban megtalálhatók az önkormányzat hírei, a 

Polgármesteri Hivatal és a városban működő intézmények elérhetőségei, de benne vannak a 

helyi programok, a sportélet és a helyi vállalkozások is. 

 

A Bicskei Gazdasági Szervezet által korábban beszerzett seprőgép teljeskörű felújítására több 

mint 13 millió forintot fordítottunk, hogy költséghatékonyabbá tegyük a mindennapi működést.  

 

Fontosnak tartom, hogy ne csupán a közösségi élet és a város mindennapi életével 

foglalkozzunk, hanem növeljük a gazdaság hatékonyságát településünkön. Városvezetőként 

talán az egyik legnehezebb feladat munkahelyteremtő vállalkozások megnyerése. Azt 

gondolom ebben is jól teljesítettünk, hiszen a Máltai Szeretetszolgálat az egykori 

Menekülttábor helyén indította el logisztikai központját, mely mintegy 200 új munkahelyet 

teremtett. A Vincotech Kft. csarnoképítése hamarosan befejeződik, így növelni tudja gyártási 

kapacitását. A Huonker Hungária Kft. a GINOP Plusz pályázatban elnyert 195,9 millió forint 

vissza nem térítendő támogatásból folytatta a már korábban megkezdett folyamat- és 
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technológiafejlesztést. A város keleti oldalán kialakított ipari-gazdasági területen két beruházás 

van folyamatban. 

 

Az idei évben is folyamatos volt a kapcsolattartás a lakossággal, ahogy eddig, ajtóm most is 

mindenki előtt nyitva állt. Volt, aki konkrét ügyintézés miatt jött, de előfordult, hogy személyes 

problémáikat osztották meg velem a városlakók. 2023-ban több mint 130 alkalommal fogadtam 

személyesen az irodámban a hozzám fordulókat és rengeteg megkeresés érkezett e-mail-ben, 

messengeren. 

A Tisztelt Képviselő-testület elé terjesztettem folyamatosan az év két ülés közötti beszámolóit, 

amelyek részletesen tartalmazzák, hogy napról napra, hétről hétre milyen ügyekben és kikkel 

tárgyaltam, folytattam egyeztetéseket városunk lakóinak érdekeit képviselve.  

 

Bicske, 2023. december 8. 

 

Bálint Istvánné 

 polgármester 
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Kapcsolattartás a választókkal

H, 2023. dec.. 11., 17:50

Képviselői beszámoló
 
Tisztelt Polgármesterasszony!
Tisztelt Jegyző Úr!
Tisztelt Képviselő Testület!
 
 
A 2023-as esztendő annyiban volt nehezebb számomra mint az eddigiek, mert
egészségi állapotom nem mindig engedte, hogy részt vegyek minden városi
rendezvényen. Amikor tudtam  részt vettem. Ott volt alkalmam a
választópolgárokkal beszélgetni, kérdéseikre választ adni. Ettől
függetlenül akár telefonon, akár személyesen fel tudták venni velem a
kapcsolatot a választók. Kérdéseikre próbáltam legjobb tudásom szerint
válaszolni. Telefonszámom és e-mail címem továbbra is több helyen
megtalálható, illetve személyesen is könnyen kapcsolatba tudnak velem
lépni.
A hozzám fordulókat igyekeztem megnyugtatni, segíteni.
 Az egészségügyi ellátás helyzete miatt rendelőnkben több esetben is
segítséget nyújtottunk a rászorulóknak.
Az idei évben is a választókkal átbeszéltük a problémáikat, a segítségkérés
módját. Tanácsot adtam, hogy hova fordulhatnak gondjaikkal, problémáikkal.
Facebook oldalam nyilvános, ott is elérhető vagyok, azon keresztül is kapok
kérdéseket, kéréseket.
A megkereséseknek, ahogyan eddig is, a jövőben is igyekszem eleget tenni.
 
 
Tisztelettel,
Dr. Bourgla Ossamah
Az iPhone-omról küldve
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